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Írásbeli kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Az anyasági támogatások kifizetésének csúszásáról” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján
írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Lamperth Mónika Szociális és Munkaügyi Miniszter
Asszonyhoz.

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Alig egy hónapja, hogy köztünk él az egy hónapos Marton Ábel, szüleivel együtt máris
keserűen kellett megtapasztalnia a Magyar Allamkincstár bürokratikus gépezetének
elakadását . Mint azt Dobozon élő szülei elmondták, a kisfiú december 6-i születése után
elkezdték intézni az anyasági támogatáshoz szükséges iratokat . Egy gyermek születése mindig
nagy, örömteli esemény, mely így az ünnepek előtt fokozott anyagi terhet ró a családokra. Az
anyasági támogatás éppen ezt a kezdeti nehézséget hivatott áthidalni . Á. a fent említett
család mind a mi napig hiába vár a támogatásra . Tanácstalanságukat csak tovább növelte ,
hogy a gyermek születési anyakönyvi kivonatán „anyasági támogatás kifizetve” felirato t
találtak. Kérdéseikre egymásnak is ellentmondó válaszokat kaptak a Magyar Allamkincstá r
békéscsabai ügyfélszolgálatán . Érdeklődésemre az illetékes szakember elmondta, hogy a z
évváltás miatt a feladatért felel ős szoftver nem működik, mivel a juttatások mértéke már más .
Amíg ezt nem javítja ki az ezért felelős szerv, nem tudnak fizetni . Elmondása szerint ez a
gond országosan is fennállhat .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Hány család nem kapta meg decemberben született gyermeke után az anyasági támogatást ?

Ki felel egy ilyen, az egész országot érint ő program rendszeres frissítéséért?

Várhatóan mikor áll helyre a jelenleg kifizetetlen támogatás esetleg támogatások folyósítása ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . január 8 .
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